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Název  
Komise pro výchovu, vzdělání, sport a využívání volného času dětí 
a mládeže 

Datum konání 10. 9. 2015 

Místo konání MěÚ 

Přítomni Havlíček, Krejčí, Migdauová, Sova, Sovová, Šalamounová, Velan, 

Omluven Chaloupka, Kadlc, Klaška, Šudák 

Program 

1. Úvod 
2. Kontrola úkolů z minulého setkání 
3. Informace z Rady města 
4. Pravidla dotací spolkům 
5. Provozní řády 
6. Veřejné fórum 
7. Provozní řády a správce  
8. Bedřichovice kulturní dům a hřiště 
9. Bazén ZŠ 
10. Moderní vzdělávání na ZŠ  
11. Větrolam Hraničky - Bedřichovice 
12. Parčík roh Čechova a Švehlova  
13. Závěr 

Obsah 

1. Úvod 

 
2. Kontrola úkolů z minulého setkání 
 
a) Alternativní knihovna 

Komise čeká na vyjádření OISM, zda nám poskytne vhodné skříňky.  
 
b) Hřiště u ZŠ  

Areál by zatím měl být řešen takto: 
- předpokládaná doba pro veřejnosti Po – Pá, 17 – 20 hodin dle světelných podmínek  
- vstup brankou z vnitřního areálu školy – mezi školou a hřištěm 
-  vstup pro veřejnost zdarma 
-  v případě zájmu o pronájem celého areálu nebo nějaké části pro nárazové akce by měla 
být mezi školou a zájemcem uzavřena nájemní smlouva (cena zatím není stanovena), na 
podzim tento zájem zatím nečekáme 
-  na podzim nebude zřejmě povolen vstup na travnatou plochu z důvodu řádného růstu 
vegetační vrstvy 
- k dispozici: dráha, doskočiště pro skok do dálky a víceúčelové plocha pro vybíjenou, 
nohejbal, volejbal (sloupky a síť bude zájemcům zapůjčena správcem, míč si musí přinést 
vlastní), tribuna, schody 
-  v případě, že přijde větší skupinka, musí respektovat i ostatní uživatele a vzájemně se 
dohodnout, v případě neshod by měl zasáhnout správce 
-  pokud uživatel nebude respektovat provozní řád a pokyny správce bude z hřiště vykázán 
-  nyní správce řešen vlastním zaměstnancem na DPP od jara nový člověk na plný úvazek 
dle dotačních podmínek (pracovní smlouva) 
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c) Hřiště fara 
Obrátit se lze primárně na pana faráře P. Jan Nekuda - 605 728 515 , případně na jím 
pověřenou osobu (zatím není stanovena, řešilo by se až dle potřeby). 
-  Přijatelnější by bylo pravidelné využívání hřiště, ale nebrání se ani jednorázovému využití 
(zde pouze hrozí, že nemusí být dostupné) – podmínkou je nějaká dospělá, kontaktní 
osoba, která bude za půjčení zodpovědná 
-   Otevírací doba není…touto formou hřiště nechceme půjčovat 
 
d) Otevřená zahrada 

Komise zjišťuje zájem občanů. Prosíme o reakce občanů či spolků – 
migdauova@gmail.com.  Komise řešila lokalitu Líchy a jednou z možností je i rozšířit hájek. 
 
3. Info z RM 

-          upozornila na pozdní proplácení některých dotací 
RM: projedná záležitosti dotací s odborem finančním 
-          navrhla vybudování hřiště na pétanque na ulici Hybešova nebo v parku 
RM: zahrne návrh do úpravy hřiště v lokalitě Hybešova/Wurmova 

-          doporučuje pořídit psí pisoáry 
RM: bere doporučení na vědomí, není to prioritou 

-          navrhla vybudovat místo pro veřejné grilování nebo táborák 
RM: bere na vědomí a navrhne zvážit vybudování místa při řešení parku 

 
4. Pravidla dotací spokům 

Komise by ráda připomínkovala chystaný návrh fin. výboru.  
 
5. Provozní řády 

P. Sova připraví návrh provozního řádu skate parku. Sl. Migdauová zjistí, zda je provozní 
řád na Švehlové. Komise navrhuje zveřejnit provozní řády hřišť příp. seznam hřišť na 
webu města  

 
6.  Veřejné fórum 
V rámci Projektu Zdravé město naše město pořádá VEŘEJNÉ FÓRUM. Je naplánováno na 
čtvrtek 1. 10. 2015 v 17 h v orlovně. Kateřina Migdauová bude komisi reprezentovat. 

 
7. Provozní řády a správce  
Komise doporučuje hledat správce hřišť a areálů před otevřením (při výstavbě). Také 
doporučuje vydat provozní a pronajímací řády před otevřením hřiště či areálu. 
 
8. Bedřichovice kulturní dům a hřiště 

Komise se dotazuje zda, existuje provozní a pronajímací řád. Kdo ho určuje? Příp. kdy 
bude? Jak se vybere správce. Doporučujeme zveřejnit podmínky a ceník na webu města.  
 
9. Bazén ZŠ 

Komise doporučuje snížit cenu pronájmu hodinové sazby za bazén. Informovat v městských 
médiích. Oslovit firmy, spolky a školy a MŠ ve Šlapanicích a okolí.  
 
10. Moderní vzdělávání na ZŠ  

Komise (p. Šalamounová) na příští schůzku pozve k diskusi  p.Schejbalovou. Navrhovaná 
témata: modernizace RVP, moderní získávání informací atd. 
 
 

mailto:migdauova@gmail.com
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11. Větrolam Hraničky - Bedřichovice 
Komise doporučuje zkontrolovat (prověřit smlouvu a dosadit nové stromy) ve větrolamu 
z Hraniček k Bedřichovicím.  
 
12. Parčík roh Čechova a Švehlova  
Komise se dotazuje, jaký je záměr RM s parčíkem na rohu Čechovy a Švehlovy  ulice. 
 
13. Závěr 
Příští schůzka 8. 10. v 18,00 v zasedací místnosti MěÚ, host pozvaný na 18,30. 
 

Vyhotovil 
Migdauová 
 

Podpis 
 
 


